

TABLE OF CONTENTS

目 录

觉醒与围困：试析刘索拉《女贞汤》

Awakening and Siege: An Analysis of *Nv Zhen Tang* by Liu Sola

李唯.....	1
---------	---

西尔维娅·普拉斯诗歌中童年创伤后延性书写

Childhood Traumatic-Belatedness Writing in Sylvia Plath's Poetry

王翠文, 王艳文.....	6
---------------	---

传染的阉割

Infectious Castration

李虹仪, 康有金.....	10
---------------	----

语图交融：从《蓝色之夜》看图像与文本的交互

The Blending of Language and Image: The Interaction between Images and Text in *Soir Bleu*

吕俊林.....	16
----------	----

爱伦坡笔下杜邦的形象

An Analysis of Edgar Allan Poe's Portrayal of Detective Dupont

吕志雯.....	22
----------	----

论余华《难逃劫数》中的“重复”现象

On the "Repetition" Phenomenon in Yu Hua's *The Inevitable*

黄亚男.....	27
----------	----

人工智能时代的规训与局部反抗

Discipline and Partial Resistance in the Age of Artificial Intelligence

赵泽聪.....	35
----------	----

挣扎与无助

Struggle and Helplessness

龚清阳, 陈尧.....	41
--------------	----

危机与重生

Crisis and Renascence

唐琼, 康有金.....	47
--------------	----

反战与和平：战争诗歌中的“含混”探析

Anti-War and Peace: An Analysis of "Ambiguity" in War Poetry

杜雅祺, 王艳文.....	54
---------------	----

萨特存在主义视角下《品质》中格斯勒兄弟的人生悲剧解读

An Interpretation of Gessler Brothers' Life Tragedy in *Quality* from the Perspective of Sartre's Existentialism

王佳, 王艳文 59

波斯“勇士美人”故事的常见情节母题与情节程式

Persian Formula Story of Warriors and Beauties

黄缨惠 63

阿特伍德小说《珀涅罗珀记》的脸面性解读

Interpretation of *The Penelopiad* with Faciality

凌静, 康有金 69

白居易《长恨歌》主题辨析

An Experiment on the Theme of Bai Juyi's "The Song of the Long Hatred"

黎殷涵 75

论《巴黎茶花女遗事》对原作美学风格的接受与创变

On the Acceptance and Innovation of the Original Aesthetic Style in the *La Traviata de Paris's Incidents of the Past Ages*

何兆强 79